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内容概要

阅读能力是学生英语综合能力的核心，一名学生英语能力的高低很大程度上取决于阅读能力的强弱，
因此随着国内英语测试方法的不断改革与发展，阅读占据了越来越重要的地位，已成为各类英语考试
中分值最高、分量最重的题型。
新课程标准也对中学生“读”的能力提出了更高的要求，即学生仅仅依靠阅读教材上的文章是远远不
够的，课外还需要进行大量的长期的阅读训练。
为此，我们特邀请长期工作在教学第一线，且有着丰富写作经验的知名教师和命题专家精心编写了《
阅读三剑客·15分钟原版阅读》系列丛书。
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章节摘录

插图：Fathers Push Limits; Mothers Encourage Security  Go to any playground and listen to the parents.Who is
encouraging their kids to swing or climb just a little higher, ride their bike just a little faster, throwjust a little harder
？
 Who is yelling, "Slow down, not so high, not so hard！
" Of course, fathers encouragechildren to take chances and push limits and mothers protect and are more
cautious.Joined together, they keep each other in balance and help children remain safe while expanding
theirexperiences and confidence. Mothers and Fathers Communicate Differently  A major study shows that when
speaking tochildren, mothers and fathers are different. Mothers will simplify their words and speak on the child's
level.Men are not as inclined to modify  their language for the child simply.Children who do not have the chance to
meet both will not learn how to understand and use both stylesof conversation as they grow. These boys and girls
will be at a disadvantage because they will experiencethese different ways of communicating in relationships with
teachers, bosses and others.Mothers and Fathers Discipline Differently  Educational psychologist Carol Gilligan
tells us thatfathers stress justice, fairness and duty, while mothers stress sympathy, care and help.Again, either of
theseby themselves is not good, but together, they create a healthy, proper balance.
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编辑推荐

《快捷英语·阅读三剑客·15分钟原版阅读:阶梯计划式(高考)》：中国英语教育领先品牌 200万英语
教师的选择阅读理解 完形填空 任务型阅读《快捷英语·阅读三剑客·15分钟原版阅读:阶梯计划式(高
考)》提供 1.阅读的广度  2.阅读的深度 3.阅读的速度《快捷英语·阅读三剑客·15分钟原版阅读:阶梯
计划式(高考)》追求 1.最新鲜的素材 2.最有效的方法 3.最全面的训练《快捷英语·阅读三剑客·15分钟
原版阅读:阶梯计划式(高考)》解决 1.每日一刻钟的高效训练 2.长期渗透式的方法点拨 3.序渐进的训练
模式用每日15分钟的限时训练取代题海战术用长期渗透的方法点拨取代盲目训练
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